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Protokoll 10-19 
Fört vid styrelsemöte via telefon, 
den 29 december 2019 kl. 19.00-19.45 
 
 
 
 
 
 
 
Närvarande 
 
 
 
 
 
 
 
 
Frånvarande 
 
 
 
 

Elinore Selldén (ES), ordförande  
Urban Larsson (UL), vice ordf. 
Åsa Malkusson (ÅM), sekreterare 
Susanne Jonsson (SJ), kassör 
Annika Wickström (AW) 
 
Martin Hedberg (MH), adjungerad 
David Floberg, valberedning 
 
Annsofi Wikström (AsW) 
Sven-Olov Borg (S-OB) 
Peter Skog (PS), adjungerad 
 
 
 

 

§  1  Mötets öppnande 

§  2  Diskussion Distriktsindelning Reach Potential. 

§  3  Registerutdrag vid ungdomsarbete. 

§  4  Mötets avslutande 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 

 



§ 1. Mötets öppnande. 

Ordföranden hälsar alla välkomna till kvällens telefonmöte och förklarar 
detsamma öppnat.   
 
 

§ 2. Diskussion Distriktsindelning Reach Potential. 

Styrelsen har via mail tagit del av Reach Potentials arbete och förslag 
angående den framtida distriktsindelningen för SBF. 
Styrelsen diskuterar detta förslag angående för- och nackdelar med den 
tilltänkta indelningen (som nu ändrats mot tidigare lagda förslag). NNBF 
kommer som förslaget nu ligger att ingå i Region Öst tillsammans med 
Stockholms BF, Södermanland/Västmanlands BF och Upplands BF. 
 
Distrikten kommer inte att sammanslås utan distrikten är ”sig själva” men ingår i 
regionen. Vill distrikt slå sig samman så är det deras eget beslut. 
 
 

§ 3. Registerutdrag vid ungdomsarbete. 

Från 1/1-2020 gäller nya regler från Riksidrottsförbundet där man kräver 
registerutdrag för funktionärer som regelbundet arbetar med barn/ungdomar. 
 
BESLUT: Styrelsen beslutar att det skall vara respektive SGA:s uppgift att 
kontrollera ”sina” domare, tekniska kontrollanter och utbildare INNAN de får åta 
sig uppdrag inom distriktet.  
Kontrollen skall ske 1 (en) gång per år. Registerutdraget skall bara visas upp för 
SGA men ej behållas av denne. Domarsamordnare skall sedan få informationen 
och dokumentera att den är visad. 
 
I styrelsen är det Annika Wickström som skall kontaktas med frågor, samt när 
kontroller gjorts. 
Ytterligare info finns på Riksidrottsförbundets hemsida. 
 
ES skriver ihop ett utskick till SGA. 
 
 

 
§ 4. Mötets avslutande. 

Ordföranden tackar för kvällens möte och förklarar detsamma avslutat. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Ordförande    Sekreterare 
 
   
 
Elinore Selldén   Åsa Malkusson 


